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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Звучи доста гордо това, че България е в топ 3 в ЕС по икономически ръст, а причините за това са няколко. Първо,
страната ни тръгва от много ниска стойност на производството, а на второ място е това, че Европейският съюз
забавя растежа, което малко по-късно, но неминуемо ще се отрази и на нас. Това каза в ефира на "Добро утро,
Европа" Цветан Симеонов, председател на Българска търговско-промишлена п... 

Изложението на фермерски и занаятчийски продукти от региона, което организира всеки последен четвъртък на
месеца Фондация "Ямбол, вкус и традиции" през последните две години, този път ще премине под знака на
Коледните празници. Заедно с млечните и месни продукти, пресните зеленчуци, марковите вина от няколко изби в
областта, пчелните продукти, шафрана, лавандулата, екологичните брашна, които се ра... 

Среща за бъдещето на Европа през погледа на младите се организира днес във Враца със съдействието на
Търговско-промишлена палата (ТПП) – Враца, казаха за БТА от палатата. Темата е "Бъдещето на Европа EU:
перспективата на младите!" и по време на дискусията ще се засегнат въпроси като повишаване на участието им в
политическия процес, как гласът им да се чува по-добре, как да се борим с дезинформация... 

Среща за бъдещето на Европа през погледа на младите се организира днес във Враца със съдействието на
Търговско-промишлена палата (ТПП) – Враца, казаха за БТА от палатата. Темата е "Бъдещето на Европа EU:
перспективата на младите!" и по време на дискусията ще се засегнат въпроси като повишаване на участието им в
политическия процес, как гласът им да се чува по-добре, как да се борим с дезинформация... 

Заглавие: Цветан Симеонов: Забавянето на икономическия растеж в ЕС неминуемо ще се отрази и на България
Дата: 17.12.2024 09:53
Медия: Euronews Bulgaria

Заглавие: Коледно изложение на местни фермерски и занаятчийски продукти
Дата: 17.12.2024 10:21
Медия: Зона Ямбол

Заглавие: Среща за бъдещето на Европа през погледа на младите хора се организира във Враца
Дата: 17.12.2024 07:10
Медия: Утро Русе

Заглавие: Среща за бъдещето на Европа през погледа на младите хора се организира във Враца
Дата: 17.12.2024 07:10
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Среща за бъдещето на Европа през погледа на младите хора се организира във Враца
Дата: 17.12.2024 07:10
Медия: Българска телеграфна агенция

https://euronewsbulgaria.com/news/32721/tsvetan-simeonov-zabavyaneto-na-ikonomicheskiya-rastezh-v-es-neminuemo-shte-se-otrazi-i-na-bulgariya
https://zonayambol.com/2024/12/%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%BD%D0%B8-%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%BA/
https://utroruse.com/article/1063069/
https://pronewsdobrich.bg/sreshta-za-badeshteto-na-evropa-prez-pogleda-na-mladite-hora-se-organizira-vav-vratsa-p542016
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/800468-sreshta-za-badeshteto-na-evropa-prez-pogleda-na-mladite-hora-se-organizira-vav-v


Среща за бъдещето на Европа през погледа на младите се организира днес във Враца със съдействието на
Търговско-промишлена палата (ТПП) – Враца, казаха за БТА от палатата. Темата е "Бъдещето на Европа EU:
перспективата на младите!" и по време на дискусията ще се засегнат въпроси като повишаване на участието им в
политическия процес, как гласът им да се чува по-добре, как да се борим с дезинформация... 

На 19 декември 2024 г. на площад "Освобождение" в Ямбол ще се проведе първото областно Коледно изложение
за местни фермерски и занаятчийски продукти. Събитието, организирано от Фондация "Ямбол – вкус и традиции" в
партньорство с Община Ямбол, Община Тунджа и Ямболската търговско-промишлена палата, обещава да събере
най-добрите предложения от производители и творци от региона. В изложението ще учас... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Кадър Нова тв Тази година беше много динамична и противоречива. Политическата криза и несигурността не бяха
добри за бизнеса. Политическата класа не си дава сметка за това и продължава да се фокусира върху партийните
проблеми. Имаме спешна нужда от консенсус по ключови въпроси, което да доведе до съставянето на редовно
правителство. Едни поредни избори март месец не са добър сценарий. Това каза Ив... 

Българската икономика е в застой, посочи главният изпълнителен директор на Американската търговска
камараБюджетът за 2025 г., който беше предложен за обсъждане, не дава предвидимост и стабилност, заяви
Иван Михайлов, главен изпълнителен директор на Американската търговска камара, в предаването "Светът е
бизнес" на Bloomberg TV Bulgaria. По думите му въвеждането на данъци с цел да бъде спасен един ... 

В бюджета на Гърция за 2025-а година има двойно повече пари от предвиденото. Как стана възможно
това?Докато в другите страни от ЕС икономиката е в застой, Гърция има проблем от съвсем друг характер: в
бюджета за 2025-а година има двойно повече пари от предвиденото. Респективно нивата на разходите трябва да
бъдат съобразени с това. При приемането на бюджета гръцкият премиер Кириакос Мицотакис изтък... 

От 20 години Българската стопанска камара изследва мнението на българските предприемачи от всички области
на икономиката чрез представителна анкета, проведена сред около хиляда компании. За първи път през 2024
година това допитване показва крайно негативните оценки на бизнеса от работата на държавните структури, като
по показателя доверие към институциите нито един процент от запитаните 738 управи... 

Заглавие: Първо областно Коледно изложение в Ямбол обединява местни фермери и занаятчии
Дата: 16.12.2024 19:02
Медия: Елхово.news

Заглавие: Икономист: Икономиката ни е в застой, ръстът на чуждестранни инвестиции е нулев
Дата: 17.12.2024 10:51
Медия: Petel.bg

Заглавие: Иван Михайлов: Бюджетът не дава предвидимост и стабилност
Дата: 17.12.2024 10:42
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Защо Гърция има толкова много пари
Дата: 17.12.2024 12:20
Медия: Дойче Веле

Заглавие: За първи път от 20 години бизнесът е крайно недоволен от властта
Дата: 17.12.2024 12:11
Медия: Синор БГ

Заглавие: БНБ се раздвижи
Дата: 17.12.2024 12:03
Медия: Икономически живот

https://elhovo.news/?p=444552
https://petel.bg/Ikonomist--Ikonomikata-ni-e-v-zastoy--rastat-na-chuzhdestranni-investitsii-e-nulev__559681
https://www.investor.bg/a/540-danatsi-i-byudzhet/405812-ivan-mihaylov-byudzhetat-ne-dava-predvidimost-i-stabilnost
https://www.dw.com/bg/zaso-grcia-ima-tolkova-mnogo-pari/a-71078348
https://sinor.bg/71982-za-parvi-pat-ot-20-godini-biznesat-e-krajno-nedovolen-ot-vlastta
https://ikj.bg/glasove-mneniya/bnb-se-razdvizhi/


Постановка На 11-ти декември т.г. БНБ реагира официално на правителствено решение. Управителят на БНБ г-н
Димитър Радев изпрати писмо (по-нататък наричано ПДР) до заместник министър-председателя и Министър на
финансите г-жа Людмила Петкова със становище на БНБ по проекта на Решение на Министерския съвет за
одобряване на законопроект за държавния бюджет на Република България за 2025 г. Първото изре... 

Bundesbank намали прогнозата си за растеж за 2025 г., предупреждавайки за риск от рецесия, предизвикан от
търговска война, водена от САЩТемата накратко Германия е изправена пред икономически застой, след като
Bundesbank намали прогнозата си за растеж през 2025 г. и предупреди, че търговска война може да доведе до
рецесия. Германия се насочва към предсрочни избори, след като канцлерът Олаф Шолц з... 

Само с приемането ни във въздушен Шенген очакваме 13,2 милиона души да са преминали границата през 2024 г.
В предпандемичната 2019 г. сме имали 12,5 милиона преминали Загубите от задържането на България извън
Шенгенското пространство през последните десет години се изчислява на над 1,6 млрд. лева. Това потвърди
Добрин Иванов, изпълнителен директор на Асоциацията на индустриалния капитал в България... 

През 2024 г. икономиката на България започва плахо да расте, но остава далеч от нивата, достигнати през 2017 г.
За 2025 г. бизнесът очаква по-скоро запазване или влошаване на икономическите показатели, отколкото
позитивно развитие През 2024 г. икономиката на България започва плахо да расте, но остава далеч от нивата,
достигнати през 2017 г. За 2025 г. бизнесът очаква по-скоро запазване или влошава... 

Имотите, обявени на цени, по-високи от пазарните, ще срещнат предизвикателства при откриването на купувачи
през следващите 12 месеца. Ако досега пазарът беше доминиран от продавачите и част от тях успяваха да
реализират сделки на по-високи нива в резултат на общата еуфория, то през 2025 година това ще е трудно
постижимо, се посочва в прогнозата на "Имотека" за следващите месеци, получена днес в БТ... 

И през 2023 г. българите бяха с една от най-слабите възможности за потребление на стоки и услуги в рамките на
целия ЕС, като т.нар. "фактическо индивидуално потребление" (AIC) беше с 30% под средното за Съюза (или 70%
от средноевропейското ниво), докато в Люксембург беше с 36% над средноевропейското (или 136% от
осредненото ниво), показват последните данни на официалната европейска статистика Евро... 

Заглавие: Германия е изправена пред още една година на икономически застой
Дата: 17.12.2024 11:57
Медия: Капитал

Заглавие: Румен Драганов: Ефектът от сухопътния Шенген ще е повече туристи за България
Дата: 17.12.2024 12:05
Медия: Econ

Заглавие: Бизнесът отчита плах ръст на икономиката за 2024 г., песимизмът за 2025 г. преобладава
Дата: 17.12.2024 10:55
Медия: Econ

Заглавие: Надценените жилища в България ще се реализират трудно на пазара през 2025 г., прогнозира
компания
Дата: 17.12.2024 10:54
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: България остава последна в ЕС по материално благосъстояние и БВП на глава от населението през
2023 г.
Дата: 17.12.2024 13:27
Медия: Информационна агенция Добруджа

Заглавие: Каракачанов, ВМРО: Бюджетът 2025 ни вкарва в дългова спирала
Дата: 17.12.2024 12:58
Медия: Агенция "КРОСС"

https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2024/12/17/4719100_germaniia_e_izpravena_pred_oshte_edna_godina_na/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A0%D1%83%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%94%D1%80%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%95%D1%84%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%83%D1%85%D0%BE%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%A8%D0%B5%D0%BD%D0%B3%D0%B5%D0%BD-%D1%89%D0%B5-%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F_l.a_i.810096_at.1.html
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%91%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D1%82%D1%87%D0%B8%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%85-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-2024-%D0%B3-%D0%BF%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D0%B7%D0%BC%D1%8A%D1%82-%D0%B7%D0%B0-2025-%D0%B3-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0_l.a_i.810090_at.10.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/801383-nadtsenenite-zhilishta-v-balgariya-shte-se-realizirat-trudno-na-pazara-prez-2025
https://dobrudjabg.com/novina/bylgariq-ostava-posledna-v-es-po-materialno-blagosystoqnie-i-bvp-na-glava-ot-naselenieto-prez-2023-g-/101655
https://www.cross.bg/byudzheta-durzhavni-pari-1760781.html


С тази финансова политика ни чака главоломно увеличение на данъците следващите години /КРОСС/ За това
предупреждава председателят на ВМРО Красимир Каракачанов в позиция, публикувана в профила му във
Фейсбук. "Замразяването на майчинството за втората година на практика е дори намаляване на майчинството,
защото цените се вдигат. Енергетиката ни е в колапс, цената на електроенергията и на свободния п... 

Служебният кабинет на Димитър Главчев е пренасочил 33,9 млн. лв., предвидени за наука, към земеделски
производители. Това стана ясно след сигнал на фондация "Искам бебе", която съобщи, че са били орязани и 2
млн. лв., предназначени за инвитро процедури. Новината предизвика политически реакции, но засега те са
свързани основно с парите за инвитро процедурите. Във вторник предстои и среща на министъ... 

Философията на проектобюджета за 2025 г. най-общо е да се раздадат едни пари, които вече са обещани. И тук не
може да търсим вината на министъра на финансите. Обещани са по подобие на тази реформа за сливане на
Агенция "Митници" с НАП през преходни и заключителни разпоредби. Това коментира в интервю пред БНР
бившият финансов министър в кабинета на Симеон Сакскобургготски Милен Велчев. "Под сурдинк... 

Икономиката в България носи последиците от 3-годишната политическа криза, но все още се справяме, все още
сме в растеж, все още отчитаме добри резултати. Добрите икономически показатели, създадени в последните 10
години, както и производството, туризмът и земеделието са факторите, които оказват добро влияние за развитието
на икономиката. Но скоро време няма да е точно така предвид това, което виж... 

Брокерите на имоти се солидаризират в прогнозите си, че през 2025 г. еуфорията няма да води купувачите, така че
да може продаващите имоти да получат по-високи от пазарните цени. Прогнозата и на "Имотека" за идната година
също гласи, че ако досега пазарът беше доминиран от продавачите и част от тях успяваха да реализират сделки на
по-високи нива в резултат на общата еуфория, то през 2025 година тов... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Националният статистически институт (НСИ) публикува данни за наетите лица по трудово правоотношение през
третото тримесечие на 2024 г. в нефинансовите предприятия с допълнителни дезагрегации по икономически
дейности съгласно изискванията на Регламент за Изпълнение (ЕС) № 2020/1197 на Комисията, свързани с
краткосрочна бизнес статистика на заетостта. Наетите лица в нефинансовите предприятия попадащ... 

Заглавие: Служебният кабинет е пренасочил десетки милиони левове от наука към земеделски производители
Дата: 17.12.2024 12:01
Медия: Свободна Европа

Заглавие: Милен Велчев: Философията на Бюджет 2025 е да се раздадат обещани пари
Дата: 17.12.2024 15:05
Медия: Ruse.news

Заглавие: Даниела Везиева бие тревога: Ако увеличим данъците и осигуровките, ще...
Дата: 17.12.2024 15:04
Медия: Блиц

Заглавие: Брокери очакват укротяване на еуфорията, позвлолила скъпи продажби на имоти
Дата: 17.12.2024 15:21
Медия: Дневник

Заглавие: Наети лица по трудово правоотношение в нефинансовите предприятия през третото тримесечие на
2024 година
Дата: 17.12.2024 12:15
Медия: Национален статистически институт

Заглавие: Спад на нивото на безработицата у нас през ноември
Дата: 17.12.2024 11:49
Медия: Телевизия Евроком
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https://eurocom.bg/2024/12/17/spad-na-nivoto-na-bezrabotitsata-u-nas-prez-noemvri/


От Агенцията по заетостта отчитат, че продължават положителните тенденции на пазара на труда. Нивото на
регистрираната безработицата през ноември е 5.16 процента и отбелязва минимално намаление спрямо
октомври. Към края на ноември регистрираните в Бюрата по труда са 146 414 души. Над 15 500 са намерили
работа, което е със 700 повече спрямо октомври. Над 4 600 са получили субсидирано работно място ... 

Общо 15 545 безработни са започнали работа през ноември, отбелязвайки ръст от 4.7% (или 693 души) спрямо
предходния месец. 320 души от групите на търсещите работа заети, учащи и пенсионери също са намерили
реализация с подкрепата на трудовите посредници. Равнището на регистрираната безработица в България през
ноември е 5.16%[1], което представлява минимално намаление спрямо октомври. Към края на м... 

От Агенцията по заетостта отчитат, че продължават положителните тенденции на пазара на труда. Нивото на
регистрираната безработицата през ноември е 5.16 процента и отбелязва минимално намаление спрямо
октомври. Към края на ноември регистрираните в Бюрата по труда са 146 414 души. Над 15 500 са намерили
работа, което е със 700 повече спрямо октомври. Над 4 600 са получили субсидирано работно мяс... 

Вижте коментарите на HR мениджъри от различни индустрии в БългарияКаква беше годината за пазара на труда в
България? В края на 2024 потърсихме коментар от HR мениджъри във водещи компании в България от различни
индустрии. Вижте какви промени и тенденции на пазара на труда в България през последните 12 месеца очертаха
те пред Economy.bg. Шанис Андонова - Мениджър "Подбор на кадри" в централния офис... 

Конкурсът е отворен за регистрация за всички на възраст между 18 и 29 г. /КРОСС/ Стартира четвъртото издание
на най-големия по рода си национален конкурс "Най-добър младежки стартъп в България 2025", организиран от
Фонд на фондовете (ФнФ) и Софийския университет "Св. Климент Охридски" (СУ). Конкурсът, който е отворен за
кандидатстване от 17 декември, се провежда под патронажа на министъра на инова... 

Заради тъпите политически игри, държавата ще загуби половин милион за избори, отсече Георги
КузмовВърховният административен съд окончателно отстрани от поста кметът на столичния район "Оборище"
Георги Кузмов. Бившият телевизионер бе избран за кмет на изборите през октомври 2023-а. През юли обаче
общинската избирателна комисия прекрати предсрочно правомощията му за евентуална несъвместимост. В сиг... 

Работници от затворения завод за хартия и целулоза в Стамболийски се събраха на протест пред Министерския

Заглавие: Положителни тенденции на пазара на труда: Над 15 500 души намериха работа през ноември
Дата: 17.12.2024 11:09
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Минимален спад на нивото на безработицата у нас през ноември
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Медия: Българско национално радио

Заглавие: Каква беше 2024 за пазара на труда в България?
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Заглавие: Създай бъдещето, което искаш: "Най-добър младежки стартъп в България 2025"
Дата: 17.12.2024 12:19
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: ВАС опатка кмета на "Оборище", въртял търговия в рекламни агенции
Дата: 17.12.2024 13:28
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Работници от завода в Стамболийски поискаха да се намери инвеститор
Дата: 17.12.2024 13:21
Медия: Под тепето
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съвет заради спрените производствени мощности. Хората искат да не се унищожават мощности и сгради на
дружеството, а да се намери инвеститор и заводът да заработи отново. Хората настояват и за ангажимент от
страна на държавата, пише БНР. Работниците от завода за хартия в Стамболийски протестир... 

Философията на проекто бюджета за 2025 г. най-общо е да се раздадат едни пари, които вече са обещани. И тук не
може да търсим вината на министър финанси. Обещани са по подобие на тази реформа за сливане на Агенция
"Митници" с НАП през преходни и заключителни разпоредби. Така бившият финансов министър в кабинета на
Симеон Сакскобургготски Милен Велчев коментира в интервю пред БНР. "Под сурдинка са ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Колко струва отоплението на парно или на газ в България зависи основно от цената на природния газ, който
страната ни успява да достави. Себестойността на природния газ формира между 70 и 80 на сто от цената на
услугите на топлофикациите, посочва Нова телевизия. При компаниите, доставящи природен газ за битово
отопление, тежестта на суровината към крайната цена дори е по-висока. Всеки процент поскъ... 

Предложени промени в Данъчно-осигурителния процесуален кодекс /ДОПК/ предизвикаха остри реакции в
общественото пространство и бизнеса. В преходните разпоредби на Закона за държавния бюджет за 2025 г.,
внесен от служебния кабинет, се предвижда Националната агенция по приходите /НАП/ да получи правото да
претърсва офиси, изземва документи и разпитва проверявани лица без съдебно разрешение. Промяната... 

Днес излезе и решението на ВАС за моето отстраняване. Още преди месец знаехме, че съм поръчан, въпреки
решението на първата инстанция в моя полза. Това написа във фейсбук Георги Кузмов, след като Върховният
административен съд отмени решението на АССГ, с което той бе възстановен на поста кмет на район "Оборище" в
София. Кузмов бе отстранен на 10 юли от Общинската избирателна комисия-София заради ... 

"Моите уважения към нашите специални служби, но когато искат 80% увеличение на заплатите, все пак те следва
да кажат на обществото колко руски хибридни атаки са спрели. Дали ги спират в момента?", попита реторично той.
Специалистът бе категоричен, че обезателно трябва да похвалим Румъния, защото тя е била изложена пред
сериозна опасност - действително да се поддаде на руския натиск посредством Tik... 

Заглавие: Милен Велчев: Философията на Бюджет 2025 е да се раздадат едни обещани пари
Дата: 17.12.2024 13:22
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Реални или надути са сметките за газ и парно у нас?
Дата: 17.12.2024 12:32
Медия: Днес News

Заглавие: Данъчен произвол? НАП ще може да нахлува в офиси и да изземва документи
Дата: 17.12.2024 11:40
Медия: Искра.бг

Заглавие: ВАС отстрани окончателно Георги Кузмов като кмет на Оборище. Той: Ще има избори, подкрепете ме
пак
Дата: 17.12.2024 13:32
Медия: Днес News

Заглавие: Тафров: Фактът, че платформата TikTok е толкова популярна в България, показва колко сме уязвими
за хибридни атаки
Дата: 17.12.2024 13:32
Медия: Frog news

Заглавие: Чешки милиардер, който търгува с руски газ, купи британските пощи за $ 4.6 млрд.
Дата: 17.12.2024 13:20
Медия: Днес+
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Чешкият милиардер Даниел Кретински купува емблематичните Британски кралски пощи за 3.6 милиарда лири (4.6
милиарда долара), след като правителството на Кийр Стармър даде зелена светлина на сделката. Така за първи
път в 500-годишната история на компанията майка Royal Mail ще бъде със собственик извън Обединеното
кралство, предаде Ройтерс. Продажбата става след няколко трудни години за Royal Mail, п... 

2024 година е изключително успешна за туризма ни. Туристите не се интересуват от това какво става в политиката -
те просто си живеят живота. Зимните курорти са изгодни. Имаме 600 000 повече влезли чуждестранни туристи в
България тази година", заяви в проф. Румен Драганов, директор на Института за анализи и оценки в туризма.По
думите му е факт, че са качени цените на услугите."Огромни инвестиции се... 

Радев, Пеевски и Борисов избраха Сарафов, който сега ще жертват Моделът на Борисов е "разбивам". Политика с
тирета – унищожава партии и си ги добавя. Тире СДС, сега тире БСП, заяви политологът в анализ пред
"Алтернативата" "Парламент, избран през фалшиви избори – цяла България видя, че са проведени през купуване
на гласове, стотици изключени камери в секции, рекорден брой конституционни жалби за п... 

Федералното правителство на САЩ за момента не е установило никакви рискове за обществената безопасност
или националната сигурност от докладваните наблюдения на летящи дронове над щата Ню Джърси и в
североизточната част на страната. Това каза говорителят на Съвета за национална сигурност към Белия дом Джон
Кърби. В САЩ има над 1 милион безпилотни летателни апарати, които са законно регистрирани от ... 

Заради големия интерес от страна на архитекти, строителни инженери и проектанти един от най-атрактивните
обучителни курсове на Сдружение "Европейски цифров иновационен хъб (ЕЦИХ) в сектор строителство", който е
свързан с използването на дронове в строителната индустрия, ще се проведе отново. Обучението "Заснемане,
обследване и наблюдение с безпилотни летателни средства" с продължителност от 3 дни ... 

Кадър Ютуб Федералното правителство на САЩ за момента не е установило никакви рискове за обществената
безопасност или националната сигурност от докладваните наблюдения на летящи дронове над щата Ню Джърси и
в североизточната част на страната, каза говорителят на Съвета за национална сигурност към Белия дом Джон
Кърби, цитиран от Асошиейтед прес и БТА. Кърби уточни, че според властите тези дронове ... 

Федералното правителство на САЩ за момента не е установило никакви рискове за обществената безопасност

Заглавие: Проф. Румен Драганов: Туристите не се интересуват от това какво става в политиката - те просто си
живеят живота
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се целофан за пред хората
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Заглавие: Мистериозни дронове летят над щата Ню Джърси, администрацията на Байдън твърди, че са законни
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Заглавие: Белият дом: Дроновете над Ню Джърси летят законно
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Дата: 17.12.2024 10:03
Медия: Блиц
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или националната сигурност от докладваните наблюдения на летящи дронове над щата Ню Джърси и в
североизточната част на страната, каза говорителят на Съвета за национална сигурност към Белия дом Джон
Кърби, цитиран от Асошиейтед прес. Кърби уточни, че според властите тези дронове летят законно. "В... 

Решението е окончателно и не подлежи на обжалванеВ ърховният административен съд отхвърли като
неоснователна жалбата на Георги Кузмов против решението на Общинската избирателна комисия – Столична
община, с което са прекратени предсрочно пълномощията му като кмет на столичния район "Оборище", съобщиха
от пресцентъра на съда. По делото е установено, че след получен сигнал за несъвместимост и след из... 

Какво става с делото, с което Ваня Григорова оспорва победата на Васил Терзиев на местните избори в София?
Това пита самият Терзиев по повод решението на Върховния административен съд, с което кметът на район
"Оборище" Георги Кузмов бе окончателно отстранен от поста. Ето и пълния пост на Васил Терзиев: Вчера ВАС
свали от длъжност кмета на Оборище. Преди десетина дни пак ВАС реши ОИК да свали от дл... 

Решението на съда е окончателноВърховният административен съд отмени решение № 13045 от 26.07.2024 г. на
Административен съд София - град и отхвърли като неоснователна жалбата на Георги Кузмов против Решение №
1148/МИ/10.07.2024г. на Общинската избирателна комисия – Столична община, с което са прекратени предсрочно
пълномощията му като кмет на столичния район "Оборище", съобщиха от съда. По делото... 

Заглавие: ВАС окончателно отстрани Георги Кузмов от поста кмет
Дата: 17.12.2024 14:59
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Васил Терзиев пита какво става с делото на Ваня Григорова за местните избори
Дата: 17.12.2024 14:43
Медия: 24 Часа

Заглавие: Върховният съд: Прекратяват се пълномощията на кмета на столичния район "Оборище"
Дата: 17.12.2024 14:42
Медия: БТВ Новините

https://www.vesti.bg/bulgaria/vas-okonchatelno-otstrani-georgi-kuzmov-ot-posta-kmet-6216179
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/19542627
https://btvnovinite.bg/bulgaria/varhovnijat-sad-prekratjavat-se-palnomoshtijata-na-kmeta-na-stolichnija-rajon-oborishte.html
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